

二维码扫描器
厂家标识码

ARVOOC CHARGE功能说明: 本产品支持ARVOOC CHARGE 2.0私有无线充电协议, 可为兼容设备提供最高50W无线充电功率。同时支持Qi标准无线充电协议, 可为兼容设备提供最高15W无线充电功率。 Wireless Charge Operating Instructions Connect the wireless charger with the power adapter*, with a data cable. Place the phone that supports Qi or the private wireless charging protocol in the center of the indicator area for wireless charging. After charging, remove the phone. * This product supports the ARVOOC CHARGE, QC, PD and standard 5W/5A power adapters. This product does not come with a power adapter. ARVOOC Wireless Charge: This function can provide up to 50W of wireless charging for mobile phones that support ARVOOC Wireless Charge. This function requires a data cable and a 10-watt or higher power adapter (not certified by Qi or Apple MFi certified). * ARVOOC 50W power adapter allows up to 45W of wireless charging.	Charge sans fil Mode d'emploi Connecter le chargeur sans fil à l'adaptateur secteur* avec un câble de données. Placez l'appareil mobile prenant en charge le protocole de charge sans fil dans l'anneau lumineux central pour la recharge sans fil. Après la charge, retirez l'appareil mobile. * Ce produit prend en charge les adaptateurs secteur ARVOOC CHARGE, QC, PD et ceux de 5W/5A normaux. Ce produit n'est pas fourni avec un adaptateur secteur. ARVOOC Wireless Charge Cette fonction permet de fournir un service de charge sans fil jusqu'à 50 W pour les téléphones mobiles prenant en charge le protocole de charge sans fil ARVOOC Wireless Charge. Ce service nécessite un câble de données et un adaptateur secteur (non certifié par Qi ou Apple MFi certifié). * L'adaptateur secteur ARVOOC 50W permet de fournir jusqu'à 45 W de charge sans fil.	शायरलेस चार्जिंग संकेतन और उपयोग इस फ़ंक्शन का उपयोग करने के लिए, आपको इसे एक आर्वाओक चार्जिंग स्टेशन के केंद्र में रखना होगा। चार्जिंग के बाद, फोन को हटान दें। * यह उत्पाद ARVOOC CHARGE, QC, PD और 5W/5A पावर एडैप्टर को समर्थन देता है। यह उत्पाद चार्जिंग स्टेशन के साथ नहीं आता है। ARVOOC Wireless Charge इस फ़ंक्शन का उपयोग करने के लिए, आपको इसे ARVOOC Wireless Charge प्रोटोकॉल को समर्थन देने वाले फोन को केंद्र में रखना होगा। चार्जिंग के बाद, फोन को हटान दें। * यह उत्पाद ARVOOC CHARGE, QC, PD और 5W/5A पावर एडैप्टर को समर्थन देता है। यह उत्पाद चार्जिंग स्टेशन के साथ नहीं आता है। ARVOOC Wireless Charge: इस फ़ंक्शन का उपयोग करने के लिए, आपको इसे ARVOOC Wireless Charge प्रोटोकॉल को समर्थन देने वाले फोन को केंद्र में रखना होगा। चार्जिंग के बाद, फोन को हटान दें। * यह उत्पाद ARVOOC CHARGE, QC, PD और 5W/5A पावर एडैप्टर को समर्थन देता है। यह उत्पाद चार्जिंग स्टेशन के साथ नहीं आता है।	指示灯说明 指示灯颜色 状态 蓝色 正常充电或待机 红色闪烁三次 设备过热或充电异常 红色常亮 充电异常或设备故障 红色闪烁五次 充电异常或设备故障	Indicator instruction Indicator color Status Blue Normal charging or standby Red flashing three times Device overheating or abnormal charging Red solid on Charging abnormal or device failure Red flashing five times Charging abnormal or device failure Signification de voyant Couleur de voyant État Bleu Recharge normale ou en veille Clignotement rouge à trois fois Surchauffe du matériel ou anomalie de la recharge Clignotement rouge Anomalie de la recharge ou panne du matériel Clignotement rouge à cinq fois Anomalie de la recharge ou panne du matériel
---	---	--	--	--

